



*You are cordially invited!
Inclusive recreation
(Special Needs)
Camp Fair*

Sunday February 25, 2018

Jim Durrell Arena

**1265 Walkley Road
10:00am – 3:00pm**

Don't be disappointed! Join us for a Camp Fair on February 25th 2018 from 10 am to 3 pm at the Jim Durrell Arena, located at 1265 Walkley Road (613-247-4811). Secure your child's spot in Shared Care!

The City of Ottawa Special Needs staff will be on-site with camp information to answer any questions you may have. The City of Ottawa has invited over 40 specialized camps to this event, including some residential camps.

For program information and information on this event please call Christina McCormick at 613-580-2424 ext. 29291.

*Une invitation cordiale à assister à la
Foire des camps
Loisirs inclusifs (Besoins spéciaux)*

Le dimanche 25 février 2018

Aréna Jim-Durrell

**1265, chemin Walkley
De 10 h à 15 h**

Évitez les déceptions! Venez assister à la Foire des camps qui aura lieu le 25 février 2018 de 10 h à 15 h à l'aréna Jim-Durrell, situé au 1265, chemin Walkley (613-247-4811). Réservez une place pour votre enfant dans notre Programme de soins partagés.

Du personnel des services des Besoins spéciaux de la Ville d'Ottawa sera sur place afin de vous fournir des renseignements sur les camps et de répondre à vos questions. La Ville d'Ottawa a invité les représentants de plus de 40 camps spécialisés, dont des camps résidentiels, à prendre part à l'événement.

Pour obtenir de plus amples renseignements sur le programme et sur cet événement, veuillez appeler Christina McCormick au 613-580-2424, poste 29291.